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AANHANGSEL TOT DE HANDELINGEN VAN DE GEMEENTERAAD

(Vragen van de fractie Wij. Rijswijk)

No. VR 19 033  Rijswijk, 08 oktober 2019

Corsa nummer: 19.070500

Begin van dit politiek seizoen heeft Wij. Rijswijk gevraagd om een gratis bewaakte fietsenstalling nabij 
station Rijswijk mede omdat de proef bij winkelcentrum In de Bogaard met een bewaakte 
fietsenstalling succesvol is gebleken. 

Nu het politieke seizoen voorbij is en de bewaakte fietsenstalling nog (steeds) niet gerealiseerd is 
heeft Wij. Rijswijk de volgende vragen aan het college:

1. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de realisatie van de gratis 
bewaakte fietsenstalling op- en of nabij station Rijswijk?

2. Verwacht het college nog dit jaar de fietsenstalling te realiseren? Zo nee, wanneer dan 
wel?

3. Wat is de reden dat een initiatief dat op zoveel steun kan rekenen zo lang moet duren?

Met vriendelijke groet,

Wij. Rijswijk
Danny van Dam, fractieassistent
Freek van Bemmelen, raadslid

Het college beantwoordt de vragen als volgt:

1. Wat is de huidige stand van zaken met betrekking tot de realisatie van de gratis bewaakte 
fietsenstalling op- en of nabij station Rijswijk?

Het college zal een voorstel behandelen waarin wordt voorgesteld een gratis 
bewaakte fietsenstalling te realiseren met een capaciteit van 600 stallingsplaatsen. Het college 
stelt de raad bij de begroting 2020-2023 voor de investering hiervoor beschikbaar te stellen.

2. Verwacht het college nog dit jaar de fietsenstalling te realiseren? Zo nee, wanneer dan wel?

Indien raad en college volgens antwoord 1 besluit, zal de exploitatie openbaar aanbesteed 
moeten worden. Dit betekent dat de stalling in 2019 niet meer gerealiseerd kan worden. 
Operationeel kan de stalling in gebruik worden genomen na de jaarwisseling 2019/2020.
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3. Wat is de reden dat een initiatief dat op zoveel steun kan rekenen zo lang moet duren?

De technische uitwerking van het voorstel heeft de nodige voorbereidingstijd gevergd. Het 
voorstel voorziet naast het gratis bewaakt stallen van fietsen bovendien in een aanzienlijke 
uitbreiding van het aantal stallingplaatsen, van 370 plaatsen nu naar 600 plaatsen na realisatie. 

Burgemeester en wethouders,
de secretaris,

drs. M. Middendorp MPC

de burgemeester,

drs. M.J. Bezuijen


